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Ej närvarande 
Gustav Rehnby, IFS – Intresseföreningen för personer 
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Clara Glipe, sekreterare 



 

 

 

 Protokoll 
Sida 2 (5)  

Protokoll  
Norrmalms råd för funktionshinderfrågor  
2019-010-16 möte 7 
 

Linus Olsson, tf avdelningschef 
 
 

Tidpunkt 
2019-10-16 möte 7/2019, kl. 15.00-17:00 
 
 
Protokollet justerat  
 
Datum …2019-10-22….   
 
 
   
Louise Lindström  Gunilla Jarehult 
justerat via mail  justerat via mail 
 
 
 
§ 1 
Ordförande öppnar mötet 
Rådets vice ordförande Louise Lindström öppnade mötet 
och hälsade deltagarna välkomna.  
 
 
§ 2 
Val av justerare 
Gunilla Jarehult valdes till att justera mötets protokoll.  
 
 
§ 3 
Godkännande av dagordning 
Följande övriga frågor anmäldes:  
 

A. Utbetalning av arvoden för deltagande på 
workshops i samband med Stadsledningskontorets 
översyn av rådens verksamhet. 
 

B. Kommunstyrelsens korta remisstid gällande 
Boendeplanen. Frågan besvarades direkt av Linus 
Olsson. 
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Dagordningen godkändes.  
 
§ 4 
Föregående mötes protokoll 
 
Noterades att ordet ”Protokoll” ska ingå i protokollets 
rubrik på förstasidan. 
 
Föregående mötes protokoll lades till handlingarna. 
 
  
§ 5 Rådets arbetsformer 
Clara Glipe presenterade Stockholms stads antagna 
instruktion för nämndanknutna råd för 
funktionshinderfrågor samt presenterade förvaltningens 
förslag på arbetsordning för rådet. 
 
Rådets arbetsformer diskuterades. Rådet återkommer till 
arbetsordningen vid nästa sammanträde. 
  
 
§ 6 
Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 
Clara Glipe gick igenom aktuella ärenden 
föredragningslistan till stadsdelsnämndens sammanträde 
den 24 oktober.  
 

A. Medborgarförslag om pingisbord i 
Enkehusparken (NORR 2019/299, ärende 5) 
Rådet har tagit del av ärendet och lyfter fram att det 
är viktigt att pingsbordet även ska vara fungerande 
för personer med funktionsnedsättning.  
 

B. Entledigande av ledamot i Norrmalms råd för 
funktionshinderfrågor  
(NORR 2019/350, ärende 6) 
Rådet har tagit del av ärendet. 
 

C.  Motion om hedersbelöning inom daglig verksamhet 
(NORR 2019/474, ärende 7) 
Rådet har tagit del av ärendet och har yttrat sig genom 
en särskild skrivelse tidigare. 
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D. Betänkandet: Styrkraft inom 

funktionshinderpolitiken  
(NORR 2019/509, ärende 10) 
Rådet har tagit del av ärende och har yttrat sig 
genom en särskild skrivelse tidigare. 

 
E. Näringslivspolicy för Stockholms stad  

(NORR 2019/492, ärende 11) 
Rådet har tagit del av ärende och har yttrat sig i 
ärendet vid sitt sammanträde den 18 september. 
 

F. Revidering  av Vision 2040 
(NORR 2019/471, ärende 9) 
Rådet har tagit del av ärende och har yttrat sig i 
ärendet vid sitt sammanträde den 18 september. 
 
 

§ 7  
Synpunkter på remisser till rådet som behandlas på 
stadsdelsnämndens sammanträde 2019-11-21 

A. Motion om central kostenhet för hållbar mat i 
stadens verksamheter – remiss från 
kommunstyrelsen (NORR 2019/375)  
Rådet har tagit del av ärendet och lyfter fram 
vikten av att det finns ett 
funktionshindersperspektiv när det gäller t ex 
önskekost, allergianpassad kost och andra aspekter 
på kosten. Rådet är positiv till att en central 
kostenhet inrättas.  
 
 

B. Motion om att Skönhetsrådet ges 
beslutanderätt – remiss från 
kommunstyrelsen (NORR 2019/442)  
Rådet har tagit del av ärendet och framhäver att 
ett råd inte ska ha beslutanderätt.  
Rådet konstaterade att Skönhetsrådet inte i 
allmänhet gör en bedömning i ärenden utifrån ett  
funktionshinderperspektiv. 
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C. Uppdatering av programmet för upphandling 
och inköp – remiss från kommunstyrelsen  
NORR 2019/534 
 
Rådet har tagit del av ärendet och reserverar sig 
för användande av begreppet funktionsvariation, 
som används i styrdokumentet, innan det är ett 
definierat som ett vedertaget begrepp i 
Stockholms stad. Det är viktigt att 
funktionshinderperspektivet beaktas i arbetet 
med att ta fram kriterier för stadens 
upphandlingar. 
 

§ 8 
Information från förvaltningen 
 
Punkten bordlades till nästa sammanträde. 

 
 

§ 9 
Övriga frågor 
En övrig fråga ställdes angående utbetalning av arvoden 
för deltagande på workshops i samband med 
stadsledningskontorets översyn av rådens verksamhet. 
Rådet har uppfattat det som att de deltagit i egenskap av 
rådsledamot och inte som företrädare för sin organisation. 
 
Frågan diskuterades. 
 
Förvaltningen tar med sig frågan och återkommer snarast 
med besked. 
   
§ 10 
Nästa möte och mötets avslutande 
Nästa möte äger rum den 12 november (tisdag). 
 
Mötesordförande tackade deltagarna och avslutade mötet. 
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